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OBEC HOSTIŠOVÁ, Hostišová 100, 763 01 Mysločovice 

IČ: 00568562, tel: 577 121 089, e-mail: ou@hostisova.cz 

 

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Hostišová, 

konaného dne 28. 4. 2015, od 17.15 hodin. 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Hostišová (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 17.15 hodin 
starostkou obce Martou Smolkovou (dále též jako „předsedající“). 

Starostka dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatovala, že 
přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  

Začátek zasedání 

a) Předsedající navrhla určit ověřovateli zápisu Lenku Rašíkovou a Václava Pospíšila, sčitatelem 
Radima Pospíšila a zapisovatelem Ing. Marii Goreckou. K návrhu nebyly vzneseny žádné 
protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

b) Schválení programu zasedání. Navržený program: 
1. Delegace zástupce obce na valnou hromadu VaK Zlín, a.s.  
2. Smlouva o dodávce energie E. ON Distribuce a.s. 
3. Darovací smlouva 
4. Krizové řízení 
5. Kulturní akce  
6. Různé, diskuze 
7. Závěr 

Další návrhy ani připomínky nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo program zasedání: 

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

1 Delegace zástupce obce na valnou hromadu VaK Zlín, a. s. 

Předsedající seznámila přítomné se zněním pozvánky, na základě které se koná Řádná valná hromada 

VaK Zlín, a. s. dne 13. 5. 2015. Za obec Hostišová bude na tuto valnou hromadu delegována starostka 

Marta Smolková. Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky, proto bylo hlasováno. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová deleguje za obec Hostišová starostku Martu Smolkovou na Řádnou 
valnou hromaduVaK Zlín, a.s., se sídlem třída T. Bati 383, Zlín, konanou dne 13. 5. 2015. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

2  Smlouva o dodávce energie E. ON Distribuce a. s. 

Předsedající oznámila, že již minulé zastupitelstvo schválilo zapojení obce do sdružení hromadného 

nákupu elektřiny, který organizuje Energetická agentura Zlínského kraje. Důvodem zapojení do 

sdružení je nasmlouvání lepší ceny, než kdyby obec soutěžila elektřinu sama. Pro období od 9. 6. 

2015 do 31. 12. 2016 byla vysoutěžena nabídka firmy E. ON. Oproti současnému dodavateli obec 
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ušetří cca  19.000,- Kč za rok. Lenka Rašíková vznesla dotaz, jakého dodavatele má obec teď. 

Předsedající odpověděla, že současným dodavatelem elektrické energie je společnost Centropol. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo Smlouvu o sdružených službách dodávky elektřiny ze sítě 
nízkého napětí se společností E. ON Distribuce a.s., České Budějovice. 
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 

3 Darovací smlouva 

Předsedající seznámila přítomné se stavem zpracování darovací smlouvy na vlastnické podíly 1/6 

pozemků p. č. 76/4, 83/1, 138/2, 166, 221/5, 230/6, 260/2, 281, 300/1, 328 a podílu 7/24 pozemku p. 

č. 207 vše v k. ú. Hostišová od p. Frištákové Marie, Bratislava. V současné době ještě smlouva není 

právničkou zpracována. Mgr. Michal Mynář vznesl dotaz, kdy by měla být smlouva hotová. 

Předsedající odpověděla, že by to mělo být v nejbližší době. Ing. Ivan Dort navrhl počkat do pondělí a 

případně smlouvu schválit na pondělním zasedání zastupitelstva.  

Nebylo přijato žádné usnesení.  

 

4 Krizové řízení 

Předsedající seznámila přítomné s aktualizací Plánu činnosti orgánů obce Hostišová při vzniku 

mimořádné události. Došlo zde pouze ke změně jména místostarosty v souvislosti s novým volebním 

obdobím. Zároveň seznámila přítomné s nutností aktualizace přehledu možných ohrožení na katastru 

obce Hostišová. Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky, proto bylo hlasováno. 

a) Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo aktualizaci Plánu činnosti orgánů obce Hostišová při vzniku 

mimořádné události. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4a  bylo schváleno. 

 

b) Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hostišová schválilo přehled možných ohrožení na katastru obce Hostišová 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4b  bylo schváleno. 

 

5 Kulturní akce 

a) Mše svatá, 2. 5. 2015 – vše potřebné na tuto akci je již zajištěno.  

b) Položení kytice u pomníku padlých Rumunů 3. 5. 2015 – Mgr. Michal Mynář oznámil 

přítomným, že dne 3. 5. obec navštíví delegace z Rumunska. Požádal starostku obce o 

slavnostní uvítání delegace. Zajištěna bude rovněž kytice a drobné občerstvení. 

c) Pietní akt u pomníků 5. 5. 2015 – začátek akce bude v 14.00 hodin u kaple, zajištěny budou 

dvě kytice.  

d) Den matek 10. 5. 2015 – začátek akce bude v 14.00 hodin. Je potřeba zajistit květiny. V rámci 

programu sehrají děti divadelní představení a jsou připravena i hudební či taneční vystoupení 

dětí. Moderováním akce a sestavením programu byl pověřen Mgr. Michal Mynář.  
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e) Den dětí 31. 5. 2015 – začátek akce je plánován v 14.00 hodin na Strážné. Součástí akce bude 

táborák a soutěže pro děti. Organizaci zajistí Renata Beňačková. 

f) Koštování slivovice 13. 6. 2015 – s ohledem na Nařízení Evropské unie o domácích 

zabíjačkách a zákazu jejich veřejné konzumace nebude letos na Koštování slivovice tradiční 

opékání prasat. Podrobnosti akce budou dojednány na zasedání zastupitelstva 2. 6. 2015.   

6 Různé, diskuze 

Prvním bodem diskuze byl stav sportovního areálu. Mgr. Michal Mynář seznámil přítomné 

s problémy k řešení, zejména je to špatný stav zasunovací brány a branek. Dalším nebezpečným 

místem je dle něj zábradlí na schodišti v knihovně a na obecním úřadě, konkrétně velké mezery 

v zábradlí, kterými může malé dítě prolézt a spadnout ze schodiště. Do dalšího zastupitelstva navrhne 

Mgr. Michal Mynář řešení těchto problémů. Lenka Rašíková dále poznamenala ke sportovnímu areálu 

nutnost výměny okna v šatně u kurtů. Na základě této připomínky se rozjela diskuze o devastaci 

celého sportovního areálu a o vhodnosti ponechání šatny do užívání mládeži.  

V dalším bodě diskuze Ing. Ivan Dort upozornil na zvýšený volný pohyb psů po obci. V tomto ohledu 

bude potřeba zjištění majitele psů a dojednat s ním nápravu. Ing. Ivan Dort rovněž navrhl umístit 

v obci odpadkové koše, do kterých by majitelé psů mohli dávat psí exkrementy. Tento návrh byl však 

ostatními členy zastupitelstva zamítnut. 

V závěru diskuze vznesla Renata Beňačková dotaz na stav kanálu u autobusové zastávky. Předsedající 

odpověděla, že kanál je v současné době ze 2/3 vyčištěný a v nejbližších dnech bude čištění 

dokončeno úplně. Renata Beňačková dále vznesla dotaz ohledně akce Clay-Eva, a to, kolik obec na 

tuto akci přispěla. Předsedající odpověděla, že letošní výdaje obce na tuto akci se pohybují okolo 

6.000,- Kč. 

7 Závěr 

Zasedání bylo předsedající ukončeno v 19.00hodin. Příští zasedání zastupitelstva obce se uskuteční 

v pondělí 4. 5. 2015 v 17.00 hodin. 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 

Zapisovatel: 

Ověřovatelé: ..............................................  

                     ..............................................  

Starosta:      ..............................................  

 

 

 

 

 


